

# CBR Fashion Group သတင်းပေးစနစ်အတွက် လမ်းညွှန်

## 1 အခြေခံ ၁

CBR Fashion Group ၏ လိုက်နာမှုနှင့် စီးပွားရေးကျင့်ဝတ်ဆိုင်ရာ မူဝါဒတွင် “ကျွန်ုပ်တို့သည် ဖြစ်နိုင်ချေရှိသော အန္တရာယ်များနှင့် လိုက်နာမှုချိုးဖောက်မှုများကို ပွင့်လင်းမြင်သာစွာ ကိုင်တွယ်ဖြေရှင်းပါသည်။” CBR သည် ဤလိုအပ်ချက်ကို အလေးအနက်ထားပြီး ထို့ကြောင့် လိုက်နာမှုချိုးဖောက်မှုအစီရင်ခံစာများအတွက် သတင်းပေးသည့်စနစ်တစ်ခုကို တည်ဆောက်ထားပါသည်။ အချက်အလက်များကို လျှို့ဝှက်စွာ ပေးပို့နိုင်ပြီး၊ ဆန္ဒရှိပါက အမျိုးမျိုးသော အစီရင်ခံရေးလမ်းကြောင်းများမှ အမည်ပေးဖြင့် အပြည့်အစုံပေးပို့နိုင်ပါသည်။

ဤလမ်းညွှန်ချက်တွင် လိုက်နာမှုချိုးဖောက်မှုများကို မည်ကဲ့သို့ တိုင်ကြားရမည်ကို ဖော်ပြထားပါသည်။ ထို့အပြင်၊ သတင်းပေးသူတစ်ဦးအနေဖြင့် သင့်အား မည်သို့ကာကွယ်ရမည်ကို သိရှိနိုင်ရန် အကြံပြုချက်တစ်ခုတင်ပြပြီးနောက် လုပ်ငန်းစဉ်ကို ဖော်ပြထားပါသည်။

## 2 အကြံပြုချက်ကို မည်သို့တင်ပြနိုင်သနည်း။

သတင်းပေးသူစနစ်သို့ ဝင်ရောက်ခွင့်ကို ကန့်သတ်ထားခြင်းမရှိပါ။ ဝန်ထမ်းတိုင်း၊ ကုမ္ပဏီပြင်ပလူတိုင်း (ရောင်းချသူများ၊ စတိုးဆိုင်လုပ်ဖော်ကိုင်ဖက်များ သို့မဟုတ် အခြားစီးပွားရေးလုပ်ဖော်ကိုင်ဖက်များကဲ့သို့) နှင့် ဝန်ထမ်းဟောင်းများသည် နှစ်နာမူများ သို့မဟုတ် အကျင့်ပျက်မှုများကို တိုင်ကြားရန်အတွက် သတင်းပေးစနစ်၏ ဆက်သွယ်ရေးလမ်းကြောင်းများကို အသုံးပြုနိုင်ပါသည်။ ပုဂ္ဂိုလ်ရေးအရ စိုးရိမ်စရာမလိုပါဘူး။

## 3 အစီရင်ခံစာကို မည်သည့်အချိန်တွင် ပြုလုပ်သင့်သနည်း။

ဥပဒေလိုအပ်ချက်များ၊ ကျွန်ုပ်တို့၏ကျင့်ဝတ်စည်းကမ်းများ၊ CBR အတွင်းပိုင်းလိုက်နာမှုနှင့် လုပ်ငန်းကျင့်ဝတ်မူဝါဒ သို့မဟုတ် CBR Fashion Group ပေးသွင်းသူများအတွက် သက်ဆိုင်သည့် ESG လိုအပ်ချက်များကို ချိုးဖောက်ခြင်း သို့မဟုတ် ထိုသို့သောချိုးဖောက်မှုမျိုး ဖြစ်လာနိုင်သည်ဟု သင်သံသယရှိပါက သတိပေးချက်တစ်ခု ပြုလုပ်သင့်သည်။ သို့မဟုတ် သင်၊ လူသားနှင့်/သို့မဟုတ် သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ဆိုင်ရာ ဥပဒေချိုးဖောက်မှုများ ဖြစ်ပေါ်လာခြင်း သို့မဟုတ် CBR Fashion Group ထောက်ပံ့ရေးကွင်းဆက်တွင် ပေါ်ပေါက်လာမည်ဟု သံသယရှိပါသည်။

#### 4 ဘာသာတင်းပေးရမလဲ။

သတိပေးချက်များသည် ဥပဒေနှင့်အညီ မဟုတ်သော လုပ်ငန်းစဉ်များနှင့် အပြုအမူများ၊ ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျင့်ဝတ်သိက္ခာများ၊ ကျွန်ုပ်တို့၏ ပေးသွင်းသူများအတွက် ESG လိုအပ်ချက်များ၊ CBR အတွင်းပိုင်းလိုက်နာမှုနှင့် စီးပွားရေးဆိုင်ရာ ကျင့်ဝတ်မူဝါဒ သို့မဟုတ် ထောက်ပံ့မှုတွင် လူသားနှင့်/သို့မဟုတ် ပတ်ဝန်းကျင်ဥပဒေတို့ကို ချိုးဖောက်ခြင်းများနှင့် ဆက်စပ်နေသင့်ပါသည်။ ကွင်းဆက်ကိုကိုယ်စားပြုနိုင်ပါသည်။

တာဝန်မဲ့ ဥပဒေချိုးဖောက်မှုများ သို့မဟုတ် တာဝန်မဲ့ ကျင့်ဝတ်မဲ့ အပြုအမူများသည် CBR အတွက် သို့မဟုတ် အလုပ်ဆိုင်ရာ လုပ်ဆောင်ချက်များအပေါ် သက်ရောက်မှု သို့မဟုတ် အပျက်သဘော သက်ရောက်မှုသာ အစီရင်ခံသင့်ပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့၏ပစ္စည်းများ၊ အထူးသဖြင့် အာမခံပြဿနာများနှင့်ပတ်သက်၍ စိုးရိမ်မှုများရှိပါက၊ သတင်းပေးသူစနစ်ကို မသုံးပါနှင့်။ အကယ်၍ သင်သည် ပုဂ္ဂလိကစားသုံးသူဖြစ်ပါက၊ ကျေးဇူးပြု၍ အွန်လိုင်းဈေးဆိုင်များ၏ ဖောက်သည်ပံ့ပိုးမှုသို့မဟုတ် လက်လီလုပ်ဖော်ကိုင်ဖက်တစ်ဦးဖြစ်ပါက သင့်ဒေသအတွက် တာဝန်ရှိသော ဝန်ဆောင်မှုအဖွဲ့ကို ဆက်သွယ်ပါ။ သတင်းပေးစနစ်မှတစ်ဆင့် ထုတ်ကုန်ဘေးကင်းရေးစည်းမျဉ်းများချိုးဖောက်မှုများကို သတင်းပို့နိုင်ပါသည်။

#### 5 မည်သို့သတိပေးသင့်သနည်း။

စိုးရိမ်ပူပန်မှုများစွာအတွက်၊ သက်ဆိုင်သူအား တိုက်ရိုက်စကားပြောရန် သို့မဟုတ် ၎င်းသည် မဖြစ်နိုင်ပါက သို့မဟုတ် သင်အဆင်မပြေပါက မန်နေဂျာ သို့မဟုတ် ၎င်းတို့၏မန်နေဂျာအား ပြောဆိုရန် ကောင်းသောပထမအဆင့် ဖြစ်နိုင်ပါသည်။ သတင်းပေးသူစနစ်သည် ယေဘုယျအားဖြင့် တိုက်ရိုက်ဆွေးနွေးမှုများကို အစားထိုးရန် ရည်ရွယ်ခြင်းမဟုတ်သော်လည်း အခြားရွေးချယ်စရာအဖြစ် ရရှိနိုင်မည်ဖြစ်သည်။ CBR Fashion Group သတင်းပေးသူစနစ်တွင် အောက်ပါ ဆက်သွယ်ရေးလမ်းကြောင်းများ ပါဝင်ပါသည်။

1. CBR Fashion Group မှ ဝန်ထမ်းတစ်ဦး သို့မဟုတ် ထိုနေရာတွင် အလုပ်ခန့်ထားသော ယာယီအလုပ်သမားတစ်ဦးအနေဖြင့်၊ ဥပဒေရေးရာနှင့် လိုက်နာမှုဌာနအဖွဲ့ဝင်တစ်ဦးနှင့် ပုဂ္ဂိုလ်ရေးအရ စကားပြောဆိုမှုအတွင်း အစီရင်ခံစာများ တင်သွင်းနိုင်ပါသည်။ ရက်ချိန်းပြုလုပ်ရန်အတွက် ဆက်သွယ်ရန်အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို အင်ထရာနက်ပေါ်တွင် တွေ့နိုင်ပါသည်။

2. သတင်းပေးသူများအားလုံး ဥပဒေရေးရာနှင့် လိုက်နာမှုဌာနသို့ စာတိုက်ဖြင့် ဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။

ဒါကိုလုပ်ဖို့၊ အောက်ပါလိပ်စာကို အသုံးပြုပါ။ CBR ဝန်ဆောင်မှု GmbH၊ ဥပဒေနှင့် လိုက်နာမှု - တင်းကျပ်စွာ လျှို့ဝှက်ထား -၊ Imkerstraße 4, 30916 Isernhagen။

သတင်းပေးသူနှင့် ဆက်သွယ်ရန် မဖြစ်နိုင်သောကြောင့် ပိုမိုပေးပို့သော အမည်မသိအကြံပြုချက်များကို ယေဘုယျအားဖြင့် လိုက်နာခြင်းမရှိကြောင်း ကျေးဇူးပြု၍ သတိပြုပါ။ အမည်မသိ အကြံပြုချက်တစ်ခု တင်ပြလိုပါက၊ CBR Fashion SpeakUp Line ကို အသုံးပြုရန် အကြံပြုလိုသည် (အောက်ပါ အပိုင်း 3 ကိုကြည့်ပါ)။

3. ကျွန်ုပ်တို့သည် သတင်းပေးသူအားလုံးအတွက် ဒစ်ဂျစ်တယ်သတင်းပေးစနစ် CBR Fashion SpeakUp Line ကို ပေးဆောင်ပါသည်။ လင့်ခ် <https://cbrfashion.speakup.report/hints> သို့မဟုတ် အောက်ပါ QR ကုဒ်ကို အသုံးပြု၍ စာသားမက်ဆေ့ချ်များအတွက် ၎င်းကို သင်ရောက်ရှိနိုင်ပါသည်။



တယ်လီဖုန်း/စမတ်ဖုန်းဖြင့် မက်ဆေ့ချ်များအတွက် တယ်လီဖုန်းနံပါတ်များကို ဤလမ်းညွှန်၏ နောက်ဆက်တွဲတွင် တွေ့ရှိနိုင်ပါသည်။

CBR Fashion SpeakUp Line ကို ပြင်ပအဖွဲ့အစည်းမှ လုပ်ဆောင်နေပြီး 24/7 ရရှိနိုင်ပါသည်။ CBR Fashion SpeakUp Line ကို အသုံးပြု၍ ဆက်သွယ်ရန်အတွက် ဘာသာစကားများစွာမှ သင်ရွေးချယ်နိုင်ပြီး သင့်မက်ဆေ့ချ်ကို စာသားမက်ဆေ့ချ် သို့မဟုတ် အသံမက်ဆေ့ချ်အဖြစ် ပေးပို့နိုင်ပါသည်။ သင်အသုံးပြုသည့်ကွန်ပျူတာ၏ IP လိပ်စာ သို့မဟုတ် သင်အစီရင်ခံရန်အသုံးပြုခဲ့သည့် ဖုန်း/စမတ်ဖုန်း၏နံပါတ်ကို CBR တွင် မမြင်နိုင်သောကြောင့် ခြေရာခံ၍မရပါ။ ထို့ကြောင့် ၎င်းကို သင့်စာသားတွင် တိုက်ရိုက်ပေးမှသာ အထောက်အထားအချက်အလက်ကို ကျွန်ုပ်တို့ ရရှိသည် - သို့မဟုတ် အသံပေးပို့ခြင်း သတင်းစကား

ထို့ကြောင့် သင်သည် လုံးဝ အမည်မသိ ဖြစ်နေနိုင်သည်။ သင့်အစီရင်ခံစာအတွက် ကျွန်ုပ်တို့၏တုံ့ပြန်မှုနှင့် ကျွန်ုပ်တို့၏နောက်ဆက်တွဲဆက်သွယ်ရေးသည် ပေါင်းစပ်ဘာသာပြန်လုပ်ဆောင်ချက်ကို အသုံးပြု၍ သင်ရွေးချယ်ထားသောဘာသာစကားဖြင့် အလိုအလျောက်လုပ်ဆောင်ပါသည်။

### 6 သင်၏မှတ်စုကို ကျွန်ုပ်တို့ မည်သို့လုပ်ဆောင်မည်နည်း။

သင့်အစီရင်ခံစာများကို CBR Fashion Group ၏ ဥပဒေရေးရာနှင့် လိုက်နာမှုဌာနမှ စီမံဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်သည်။ သင့်အစီရင်ခံစာကို တင်းကြပ်စွာလျှို့ဝှက်ထားရန် ၎င်းတို့မှာ တာဝန်ရှိပါသည်။ ထို့ကြောင့် ဥပဒေရေးရာနှင့် လိုက်နာမှုဌာနသည် အစီရင်ခံစာတင်ပြသည့် အဖြစ်အပျက်ကို ရှင်းလင်းရန်၊ ဥပဒေဆိုင်ရာ တာဝန်ဝတ္တရားများကို



လိုက်နာရန် သို့မဟုတ် အန္တရာယ်ကို ရှောင်ရှားရန်နှင့် ထုတ်ဖော်မှုအတွက် တရားဝင်သတ်မှတ်ချက်များ ရှိမှသာလျှင် ဤအရာသည် လိုအပ်သည့်အတိုင်းအတာအထိ ပြင်ပအဖွဲ့အစည်းများနှင့် သီးသန့်ပါဝင်ပတ်သက်ပါသည်။

ခုနစ်ရက်အတွင်း ပြေစာအတည်ပြုချက်ကို သင်လက်ခံရရှိမည်ဖြစ်သည်။ သင့်အစီရင်ခံစာကို ပြန်လည်သုံးသပ်ပြီး အကဲဖြတ်မည်ဖြစ်ပြီး သင့်လျော်သောလုပ်ဆောင်မှုလမ်းကြောင်းကို ဆုံးဖြတ်မည်ဖြစ်သည်။ နောက်ဆက်တွဲမေးခွန်းများကို မေးနိုင်ပါသည်။ ပြေစာအတည်ပြုပြီး 3 လအတွင်း အကြောင်းအရာအပေါ် အရည်အချင်းပြည့်မီသော တုံ့ပြန်ချက် (စီစဉ်ထား/ပြီးသော နောက်ဆက်တွဲ အစီအမံများကို အကြောင်းပြချက်များဖြင့်) လက်ခံရရှိပါမည်။ လျှို့ဝှက်ထားမှု၊ ဒေတာကာကွယ်ရေးနှင့် ပတ်သက်သည့်ပါတီများ၏ တရားဝင်အခွင့်အရေးများအတွက်၊ စုံစမ်းစစ်ဆေးမှုရလဒ်အသေးစိတ်များကို သင့်အား အမြဲတမ်းပေးစွမ်းနိုင်မည်မဟုတ်ကြောင်း ကျေးဇူးပြု၍ သတိပြုပါ။

အစီရင်ခံစာအားလုံးသည် တရားဝင် စုံစမ်းစစ်ဆေးမှုဆီသို့ အလိုအလျောက် ဦးတည်သွားသည်မဟုတ်ပါ။ တစ်ခါတစ်ရံတွင် ပါဝင်ပတ်သက်သူတိုင်းအတွက် ကွဲပြားခြားနားသောချဉ်းကပ်မှုသည် ပိုကောင်းသည် (ဥပမာ- ဖျန်ဖြေရေး)။ ထို့အပြင်၊ တခါတရံတွင် မှန်ကန်သော စုံစမ်းစစ်ဆေးမှုပြုလုပ်ရန် လုံလောက်သော အချက်အလက်များ မရှိသည့်အပြင် နောက်ထပ်အချက်အလက်များကို ရယူရန် နည်းလမ်းလည်း မရှိပေ။ စုံစမ်းစစ်ဆေးမှုများ စတင်ခြင်းသည် လိုက်နာမှုချိုးဖောက်မှုဟု ကနဦးသံသယရှိရန် လုံလောက်သော အချက်အလက်ရှိရန် လိုအပ်သည်။

### 7 သတင်းပေးသူအဖြစ် ကျွန်ုပ်အား မည်သို့ကာကွယ်ရမည်နည်း။

သတင်းပေးသူအဖြစ် သင်၏ကာကွယ်မှုကို အောက်ပါအခြေခံများဖြင့် အာမခံသည်-

#### လျှို့ဝှက်ချက်

အစီရင်ခံစာအားလုံးကို လျှို့ဝှက်စွာ ဆက်ဆံပါမည်။ အချက်အလက်များကို တင်းကျပ်သော သိလိုစိတ်ဖြင့် လူအနည်းစုနှင့်သာ မျှဝေပါသည်။ မူအရ၊ အစီရင်ခံစာတစ်ခုတွင် ကျူးလွန်ခြင်း သို့မဟုတ် ချိုးဖောက်မှုကျူးလွန်မည့်သူ သို့မဟုတ် အစီရင်ခံစာတစ်ခုနှင့်ဆက်စပ်၍ ကိုယ်ရေးကိုယ်တာအချက်အလက်များ ပေးပို့ခဲ့သည့်အကြောင်း၊ ဆိုလိုသည်မှာ သိသာထင်ရှားသောအန္တရာယ်မရှိလျှင် ဖြစ်နိုင်သမျှ မြန်မြန်အကြောင်းကြားရန် ကျွန်ုပ်တို့တွင် တာဝန်ရှိပါသည်။ (ထို့ထက်ပို၍) အစီရင်ခံစာသည် ၎င်းတို့အား စုံစမ်းစစ်ဆေးနေကြောင်း ၎င်းတို့အား အသိပေးရန် အထောက်အထားများ စုဆောင်းခြင်း သို့မဟုတ် စုံစမ်းစစ်ဆေးမှုကို အန္တရာယ်ဖြစ်စေနိုင်သည့် အန္တရာယ်ရှိပါသည်။ သင့်အထောက်အထားကို တရားဝင်ဖြစ်နိုင်သမျှ ထုတ်ဖော်မည်မဟုတ်ပါ။

#### အဖြစ်မှန်ကို ဦးတည်သော စုံစမ်းစစ်ဆေးမှုများ

ဥပဒေရေးရာနှင့် လိုက်နာဆောင်ရွက်ရေးဌာနသည် စေ့စေ့စပ်စပ်နှင့် တိကျသော အချက်အလက်ရှာဖွေမှုကို လုပ်ဆောင်ရန် တာဝန်ရှိပါသည်။



အမည်ပေးခြင်း

သင့်မက်ဆွေဂျီကို အမည်ပေးခြင်း ပေးပို့လိုပါက CBR Fashion SpeakUp Line (<https://cbrfashion.speakup.report/hints>) ကို အသုံးပြုပါ။ သင်အသုံးပြုသည့်ကွန်ပျူတာ၏ IP လိပ်စာ သို့မဟုတ် သင်အစီရင်ခံရန်အသုံးပြုခဲ့သည့် ဖုန်း/စမတ်ဖုန်း၏နံပါတ်ကို CBR တွင် မြင်နိုင်သည့်အပြင် ခြေရာခံ၍မရသောကြောင့် ၎င်းကို သင့်စာသားမက်ဆွေဂျီတွင် တိုက်ရိုက်ပေးပို့ပါက သို့မဟုတ် ပေးပို့မှုသာ အထောက်အထားအချက်အလက်ကို ကျွန်ုပ်တို့ရရှိမည်ဖြစ်ပါသည်။ အသံမက်ဆွေချို့၊ ထို့ကြောင့် သင်သည် လုံးဝ အမည်မသိ ဖြစ်နေနိုင်ပါသည်။

ဟုတ်ပါတယ်၊ သင့်အစီရင်ခံစာမှာ သင့်အထောက်အထားကို ထုတ်ဖော်ထားရင်တောင်၊ သင့်အထောက်အထားကို ဥပဒေရေးရာနှင့် လိုက်နာမှုဌာနက ယေဘုယျအားဖြင့် လျှို့ဝှက်ဆက်ဆံသွားမှာဖြစ်ပါတယ် (အထက် "လျှို့ဝှက်ရေး" ကိုကြည့်ပါ)။

ပုံမှန်မေးလ်ဖြင့်ပေးပို့သော အမည်မသိစာတစ်စောင်သည် နောက်ထပ်စာပေးစာယူဖြစ်နိုင်ချေကို မပေးကြောင်း ကျေးဇူးပြု၍ သတိပြုပါ။ ထို့ကြောင့် အမည်မသိ စာလုံးများကို အများအားဖြင့် လုပ်ဆောင်လေ့မရှိပါ။

အချက်အလက်ကာကွယ်မှု

သတင်းပေးမှု လုပ်ငန်းစဉ်တွင် ပါဝင်သူတိုင်း၏ ကိုယ်ရေးကိုယ်တာ အချက်အလက်များကို ကာကွယ်ရန်နှင့် ခွင့်ပြုချက်မရှိဘဲ ဝင်ရောက်ခွင့်ကို တားဆီးရန် ကျွန်ုပ်တို့ကတိပြုပါသည်။ ရရှိထားသော ကိုယ်ရေးကိုယ်တာဒေတာကို CBR Fashion Group သတင်းပေးသူစနစ်ရှိ ဒေတာကာကွယ်မှုဆိုင်ရာ ကျွန်ုပ်တို့၏အချက်အလက်များနှင့်အညီ စီမံဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ပါသည်။

လက်စားချေခြင်းမှ ကာကွယ်ခြင်း။

စည်းကမ်းဖောက်ဖျက်မှုဆိုင်ရာ အစီရင်ခံစာကို သစ္စာရှိရှိ တင်ပြသူ မည်သူမဆို လက်တုံ့ပြန်ခြင်းမှ အကာအကွယ်ပေးရမည်။ သတင်းပေးသူစနစ်အား အလွဲသုံးစားမလုပ်သရွေ့ အမည်မသိသတင်းပေးသူများကို ဖော်ထုတ်အရေးယူခြင်းမပြုရန် ကျွန်ုပ်တို့ ကတိပြုပါသည်။

ထို့အပြင်၊ သတင်းပေးသူများနှင့် CBR Fashion Group တွင် စုံစမ်းစစ်ဆေးမှုများတွင် ပါဝင်ဆောင်ရွက်သူ မည်သူ့ကိုမဆို ခွဲခြားဆက်ဆံခြင်းကို သည်းခံမည်မဟုတ်ပါ။ မည်သူ့ကိုမဆို ခြိမ်းခြောက်ခြင်း သို့မဟုတ် လက်တုံ့ပြန်သည့်ပုံစံဖြင့် ထုတ်ဖော်ပြောဆိုပါက စည်းကမ်းပိုင်းဆိုင်ရာ အရေးယူခြင်းခံရနိုင်ပါသည်။ အကယ်၍ သင်သည် လက်တုံ့ပြန်မှုကို သတိပြုမိပါက သို့မဟုတ် တွေ့ကြုံခံစားရပါက၊ ကျွန်ုပ်တို့၏ သတင်းပေးမှုစနစ်ရှိ ဆက်သွယ်ရေးလမ်းကြောင်းများမှတစ်ဆင့် ၎င်းကို သတင်းပို့နိုင်ပါသည်။

8 စွပ်စွဲခံရသူအဖြစ် ကျွန်ုပ်အား မည်သို့ကာကွယ်ရမည်နည်း။

ကျွန်ုပ်တို့သည် စွပ်စွဲခံရသူအား အောက်ပါအခြေခံများနှင့်အညီ ကာကွယ်ပေးပါသည်။  
အပြစ်ကင်းသည်ဟု ယူဆခြင်း။

ကျူးလွန်ကြောင်း သက်သေမပြုမချင်း စွပ်စွဲခံရသူသည် အပြစ်မရှိဟု ယူဆပါသည်။ တရားစီရင်ရေးနှင့် လိုက်နာရေးဌာနသည် စွပ်စွဲခံရသူ သို့မဟုတ် အစီရင်ခံစာတစ်ခုကြောင့် ထိခိုက်နစ်နာသူများ၏ အခွင့်အရေးများကို ကာကွယ်ရန် တာဝန်ရှိသည်။

တင်ပြသည့်အချက်အလက်များသာမက အချက်အလက်အပေါ်အခြေခံ၍ ဆောင်ရွက်သော စုံစမ်းစစ်ဆေးမှုများကိုလည်း လျှို့ဝှက်စွာဆက်ဆံပါသည်။ အချက်အလက်များကို တင်းကျပ်သော သိလိုစိတ်ဖြင့် လူအနည်းစုနှင့်သာ မျှဝေပါသည်။ ထုတ်ဖော်ခြင်း၏ ရည်ရွယ်ချက်နှင့် ဥပဒေ ပြဋ္ဌာန်းချက်များကို ထည့်သွင်းစဉ်းစားခြင်းအပေါ် မူတည်၍ သံသယရှိသူ၏ အထောက်အထားကို ထုတ်ဖော်ခြင်းမပြုမီ ဖယ်ရှားပစ်မည်ဖြစ်သည်။

အဖြစ်မှန်ကို ဦးတည်သော စုံစမ်းစစ်ဆေးမှုများ

တရားဥပဒေနှင့် လိုက်နာရေးဌာန၏ ကတိကဝတ်များ စေ့စေ့စပ်စပ်နှင့် တိကျသော အချက်အလက်ရှာဖွေမှုတွင် စွပ်စွဲခံရသူများကို အကာအကွယ်ပေးရန်လည်း ဆောင်ရွက်ပါသည်။

သတင်းအချက်အလက်ဥပဒေ

စုံစမ်းစစ်ဆေးမှုစတင်သောအခါတွင်၊ သံသယရှိသူသည် သက်သေအထောက်အထားများ ဖျက်ဆီးခံရခြင်း သို့မဟုတ် စုံစမ်းစစ်ဆေးမှုကို ဟန့်တားခြင်းမပြုပါက ဤအချက်ကို တတ်နိုင်သမျှ အမြန်အကြောင်းကြားပိုင်ခွင့်ရှိသည်။

အကြားအာရုံ

အမှုအခင်းဖြစ်ရပ်မှန်ကို အတည်ပြုပြီးသည်နှင့် သံသယရှိသူအား စွပ်စွဲချက်များနှင့် ပတ်သက်၍ ခုခံကာကွယ်ရန် အခွင့်အရေးပေးထားပြီး စုံစမ်းစစ်ဆေးမှု၏ ရလဒ်ကို အကြောင်းကြားမည်ဖြစ်သည်။

9 ပြင်ပအစီရင်ခံရေးရုံးသို့အကြောင်းကြားစာ

သေချာစဉ်းစားပြီးမှ ကုမ္ပဏီအတွင်း စကားပြောရတာ အဆင်မပြေဘူးဆိုရင် ကုမ္ပဏီပြင်ပမှာ မင်းရဲ့စိုးရိမ်မှုတွေကို ထုတ်ဖော်ဖို့ ရွေးချယ်ခွင့်ရှိပါတယ်။ သက်ဆိုင်ရာ စည်းကမ်းသတ်မှတ်ချက်များအားလုံးကို နားလည်ရန်၊ သင့်နေထိုင်ရာနိုင်ငံရှိ သက်ဆိုင်ရာအာဏာပိုင်များ၏ ဝဘ်ဆိုဒ်သို့ ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုပါ။

ထိုသို့သော အရေးပါသောအဆင့်ကို သင်စဉ်းစားသည့်အခါတိုင်း၊ သင်တစ်ဦးတည်းမလုပ်ဘဲ အကြံဉာဏ်ရယူရန် ကျွန်ုပ်တို့ အလေးအနက် အကြံပြုအပ်ပါသည်။ ထို့ထက်၊ ကုမ္ပဏီအတွင်း သင့်ကိုယ်သင် ဖော်ပြရန် ကျွန်ုပ်တို့ တိုက်တွန်းပါသည်။ ဆိုလိုသည်မှာ သင်သည် ဝန်ထုပ်ဝန်ပိုးကို ကျွန်ုပ်တို့ထံ အပ်နှံနိုင်ပြီး ယင်းကိစ္စကို ချက်ချင်းစစ်ဆေးရန် အခွင့်အရေးရှိသည်။

### 10 သတင်းပေးစနစ်အတွက် တာဝန်ရှိသော လူ ၁၀ ဦး

သတင်းပေးသူနှင့်ပတ်သက်သည့် CBR Fashion Group ကုမ္ပဏီသည် သတင်းပေးသူစနစ်ကို အကောင်အထည်ဖော်ရန် တာဝန်ရှိသည်။

CBR Fashion Group ၏ကုမ္ပဏီများသည် CBR Service GmbH ၏ ဥပဒေရေးရာနှင့် လိုက်နာမှုဌာနအား သတင်းပေးသူစနစ်အား အကောင်အထည်ဖော်ရန်နှင့် အကြံဉာဏ်များရယူရန်နှင့် စီမံဆောင်ရွက်ရန်အတွက် ဌာနတွင်း၊ အမှီအခိုကင်းပြီး လျှို့ဝှက်ထားသော အဖွဲ့အစည်းအဖြစ် တာဝန်ပေးအပ်ထားသည်။

သတင်းပေးသူစနစ်၏ အမျိုးမျိုးသော ချန်နယ်များမှရရှိသော အစီရင်ခံစာများအားလုံးကို (အထက်အချက် 5 ကိုကြည့်ပါ) ဥပဒေရေးရာနှင့် လိုက်နာမှုဌာနမှ မှတ်ပုံတင်ပြီး စောင့်ကြည့်နေပါသည်။ ဥပဒေရေးရာနှင့် လိုက်နာရေးဌာနသည် စေ့စေ့စပ်စပ်၊ လျှို့ဝှက်ပြီး တိကျသော အချက်အလက်ရှာဖွေမှုအတွက်လည်း တာဝန်ရှိပါသည်။

ဥပဒေရေးရာနှင့် လိုက်နာရေးဌာန၏ အဖွဲ့ဝင်များသည် ၎င်းတို့ကို လက်တုံ့ပြန်ခြင်းမှ ကာကွယ်ထားသည်။

ဥပဒေရေးရာနှင့် လိုက်နာမှုဌာနသည် သတင်းပေးသူနှင့် စွပ်စွဲခံရသူများအပြင် အခြားပါဝင်ပတ်သက်သူများ၏ အကာအကွယ်အတွက် ဥပဒေဆိုင်ရာ လိုအပ်ချက်များကို ထည့်သွင်းစဉ်းစားသည်- သက်ဆိုင်ရာ CBR ကုမ္ပဏီ၏ စီမံခန့်ခွဲမှုထံသို့ သို့မဟုတ် ၎င်းသည် သင့်လျော်ပါက သို့မဟုတ် လိုအပ်ပါက အစုရှယ်ယာရှင်များထံ တိုက်ရိုက် တိုက်ရိုက်ဖြစ်စေ၊ အစည်းအဝေး။

ဗားရှင်း 01/08/23